

Visit Report: Hong Kong Airline Training Academy

Date: 21 February 2025

On 21 February 2025, 16 students from the Associate Degree in Airport Operations and Aviation Logistics program and 17 students from the Bachelor of Aviation in Operations and Management program visited the Hong Kong Airline Training Academy. The academy provided an insightful overview of aviation operations, including safety protocols and facility management. Additionally, trainees were introduced to advanced equipment, showcasing the integration of international technology in aviation training. The visit concluded with a Q&A session, allowing students to engage with industry professionals and deepen their understanding of operational workflows.

We extend our gratitude to the Hong Kong Airline Training Academy for their hospitality for facilitating this enriching experience.

2025年2月21日，16名來自「機場運營及航空物流副學士學位課程」的學生與17名「航空運營與管理學士學位課程」的學生參訪了香港航空培訓學院。

學院為學生們全面展示了航空運營的實踐場景，包括安全規程、設施管理等內容。此外，學院還向學生介紹了先進培訓設備，展現了國際技術設備在航空培訓中的深度應用。參訪尾聲的問答環節中，學生與行業專家積極互動，進一步深化了對航空運營流程的理解。我們衷心感謝香港航空培訓學院的熱情接待，令此次參訪成為學生拓展視野的寶貴機會。











